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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
készült Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. május 12-én 
megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Franka Pál Tibor polgármester, 

 
Farkas Zsuzsa, Kiss Károly, Kovács Antal, Kóbor Tamás, Mayer Endre 
Gyuláné, Mácsai-Krizsán Marianna, Nagy Anna, Palotai László, Pap Anikó, 
Szabó Anikó és dr. Vaszil László képviselők 

 
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző és Irodavezetők minden napirendnél 
 
Franka Pál Tibor polgármester üdvözli Mondok Zoltán r. századost, Kistarcsa új 
rendőrörs parancsnokát, a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 11 testületi tag kö-
zül 11 testületi tag megjelent, így az ülés határozatképes, azt 15.00 órakor megnyitja.  
Javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 12 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot az alábbiak szerint elfo-
gadta: 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: Pap Anikó és Szabó Anikó képviselők. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester javaslatot tesz a napirendi pontokra, alábbi módosítások-
kal: a 13. napirendi pont kerüljön levételre, miután nem készült el időben a könyvvizsgálói 
jelentés, a 19. napirendi pont kerüljön levételre, miután nem készült el időben a könyv-
vizsgálói és a FEB jelentés, nyílt ülés napirendi pontjai közé javasolja felvenni az önkor-
mányzat homlokzatát díszítő zászlókkal kapcsolatos képviselői indítványt, zárt ülés kereté-
ben javasolja megtárgyalni az önkormányzati újság kiadásának lehetőségei valamint prob-
lémái napirendi pontot, Palotai László képviselő tiszteletdíjának felajánlásáról szóló napi-
rendi pontot, valamint a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. hitelfelvé-
tele napirendi pontot, amelyet a képviselőtestület 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tar-
tózkodás nélkül az alábbiak szerint elfogadott: 
 
N a p i r e n d :  E l ő t e r j e s z tő : 
1. Kistarcsai Rendőrörs rendőrkapitányának bemutatkozása  Franka Pál Tibor pol-

gármester 
2. A települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos köz-

szolgáltatásról és annak kötelező igénybevételéről 
szóló 11/2011.(III.11.) rendelet módosítása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

3. Az önkormányzat 2010. évi költségvetéséről szóló 
6/2010.(II.17.) rendelet módosítása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

4. Beszámoló a 2010. évi költségvetés végrehajtásáról Franka Pál Tibor pol-
gármester 

5. Tájékoztatás belső ellenőrzési szerződés meghosszabbítá-
sáról, valamint a 2010. évi belső ellenőrzési jelentés 
állásáról 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

6. Forrás Művelődési Ház 2010. évi beszámolója Franka Pál Tibor pol-
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gármester 
7. Beszámoló a Közterület Felügyelők 2010. évi munkájáról Franka Pál Tibor pol-

gármester 
8. Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-

tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat peda-
gógiai programja 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

9. Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetok-
tatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat 
SZMSZ módosítása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

10. Beszámoló az óvodai és iskolai beiratkozásokról Franka Pál Tibor pol-
gármester 

11. Beszámoló a település gyermekvédelmi helyzetéről Bondorné Kisbenedek 
Éva mb. jegyző 

12. Beszámoló a szemétszállítás tapasztalatairól Franka Pál Tibor pol-
gármester 

13. A 0180/1, 0180/2, 0180/3 és 0180/4 hrsz-ú külterületű in-
gatlanok belterületbe vonása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

14. A 6380/13 és 6380/14 hrsz-ú zártkerti ingatlanok belterü-
letbe vonása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

15. A 6061, 6062/4 és 6065/1 hrsz-ú zártkerti ingatlanok bel-
területbe vonása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

16. A 6286/1 és 6287/2 hrsz-ú zártkerti ingatlanok belterület-
be vonása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

17. Az ivóvízminőség-javítási pályázattal érintett földterületek 
átvétele 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

18. Összefogás Kerepesért Egyesület Képviselői Frakciójának 
megalakulása 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

19. Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2011. évi közbeszer-
zési terve 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

20. Szőlő u. 5. szám alatti önkormányzati bérlakások értékesí-
tési lehetősége 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

21. Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságba tag választása Franka Pál Tibor pol-
gármester 

22. Gáz és villany szabadpiaci vásárlása Franka Pál Tibor pol-
gármester 

23. Szociális nyári gyermekétkeztetés lehetősége Franka Pál Tibor pol-
gármester 

24. Polgármesteri Hivatal épületének homlokzatán elhelye-
zendő zászlók 

Dr. Vaszil László képvi-
selő 

25. Palotai László képviselői tiszteletdíjának felajánlása Palotai László képviselő 
26. ZÁRT ÜLÉSEN: Fellebbezés – Varga Mihály ügye Franka Pál Tibor pol-

gármester 
27. Szemétszállítási díj csökkentés iránti kérelmek elbírálása Franka Pál Tibor pol-

gármester 
28. Ujvárosi Gábor támogatási kérelme Franka Pál Tibor pol-

gármester 
29. Ihos Erika támogatási kérelme Franka Pál Tibor pol-

gármester 
30. Bölcsőde vezetői feladatainak ellátásához képzésen való 

részvétel 
Franka Pál Tibor pol-
gármester 

31. Önkormányzat folyószámla hitelkeret módosítása Franka Pál Tibor pol-
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gármester 
32. Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 

ügyvezetői igazgatójának kinevezése 
Franka Pál Tibor pol-
gármester 

33. Az Invitel Zrt. ajánlata részvények megvásárlására Franka Pál Tibor pol-
gármester 

34. Kerepesi Vélemény kiadása Franka Pál Tibor pol-
gármester 

35. Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. fo-
lyószámla hitel igénybevételéhez hozzájárulás 

Franka Pál Tibor pol-
gármester 

 
Franka Pál Tibor polgármester: Annyit engedjenek meg nekem, hogy elmondjam a jelen-
legi helyzetet a településen. Nagyon nagy dolognak tartom, a műszaki osztály és személyes 
sikeremnek, hogy Kerepesen az ország 3200 településével szemben kátyúznak és nem is 
akármilyen szinten. Sikerült rávenni a közút kezelőjét a kátyúzásra, mert Kerepes közleke-
dési állapotai tarthatatlanok. De ugyanígy lehetne Kistarcsát is említeni, de ott nem ká-
tyúznak, hanem felmarják az egész utat. Egy 100 méteres szakasz még nem került kialakí-
tásra, azokra a rossz vízbekötésekre gondolok, szennyvízbekötésekre, amelyek a felső ol-
dalánál vannak, de azt remélem sikerül még kiharcolnom, hogy kátyúzási munkálatokban 
június hónapban elvégzik azt is. Kerepes teljesen megújul a 3-as utat tekintve. Olyannyira 
jó lett a kapcsolat közöttünk, hogy még a Pest Megyei Közút Kezelő igazgatója, miután 
elmondtam hálás soraimat, azt is elértük, hogy ingyen megkaptuk a felmart és ledarált asz-
faltot, ami kb. 200 m3, amit a saját útjaink kátyúzására fogunk fordítani. Ami megint jó 
látvány, hogy a beruházásaink, amelyekre nyertünk, és elindultak, azokon sikerült a kft-
nek munkát szerezni. A bölcsődén gőzerővel dolgozik a kft-nk, tízmillió körüli összmun-
kára számíthatunk, amelyből hatmillió az anyagár, megindult a piacszerzés. Ugyanezt kell 
tennie a kft-nek azén közreműködésemmel természetesen a Faluház átalakítása során, ahol 
szintén munkát kell vállalnia, és egy most induló beruházásnál, a Mosolyvárnál is munkát 
kell vállalnia. Arra várok, hogy most már ők mikor szereznek maguktól munkát, reméljük 
megtanulják hogy kell ezt csinálni. Minden képen dicséret illeti az iskolát, 3 első osztály 
fog indulni, és ha visszagondolnak azok, akik az első etapban is együtt voltak velem, hogy 
2006-ban milyen támadások értek bennünket, különböző politikai erők, első sorban a bal 
liberális oldal részéről, akik felhasználva a helyi cigányságot támadtak bennünket, fasiz-
mussal, rasszizmussal, hogy átalakítjuk az iskolai fegyelmet. Az iskola addig kialakított 
nagyon rossz szervezeti és működési rendszerét megváltoztatjuk, ehhez 4 évre volt szük-
ség, de örömmel jelentem, hogy a 3 első osztály elindul, az iskola számos megújuláson 
ment keresztül, nincs abbahagyva, csak pénz kérdése minden, de ami a legfontosabb, visz-
szaszereztük a szülők bizalmát, ami óriási dolog. Ezt kell megtartani, ezért dicséret az isko-
lának, az új igazgatónak, a másik igazgató komoly anyagi terhek árán is, de elküldtünk, és 
a régi-új igazgató úr hozta a hozzáfűzött reményeket. Persze ne bízza el magát. Dicséret 
illeti az óvodát, óvónőket, mert az ő munkájuk eredménye, hogy 69 szülő döntött úgy, 
hogy Kerepesre íratja be gyermekét. Még egy dolog szerepet játszik ebben, Kistarcsa be-
zárja az egyik iskoláját, a másikba összevonja a kettőt. Itt még megjegyzem, hogy mi az 
elől sem zárkózunk el, ha Kistarcsa bezárja a Flór Ferenc középiskoláját is, egy amerikai 
közvetítővel sikeresek lennének a tárgyalásaink, amelyek elkezdődtek, hogy mi Kistarcsá-
val ellentétben átvennénk a Flór Ferenc iskolát abban az értelemben, hogy egy külső, har-
madik szereplő, jelen esetben egy amerikai székhelyű iskolai cég, amely kereskedelmi ala-
pokon dolgozik elsősorban, beszállna és finanszírozza az iskolai minden évbeli vesztesé-
gét. Szerződésünkben kikötném, hogy az iskolánk tetőterét beépítenénk. Azt jelenti, ha ez 
sikerül, akkor 25-30 millió forintból az iskola tetőrészét sátortetővel látnánk el, és legalább 
5 nagy tantermet tudnánk kialakítani tanári szobával. Ez lehetővé tenné azt, hogy kb. egy 
évet követően a jelenlegi kerepesi általános iskola és ha idejönne, a középiskola is elférne 
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egy épületben. Ez az iskola azért is érdekes, mert az elmúlt években összesen 5-6 millió 
forint volt a vesztesége. A mi általános iskolánk vesztesége, amivel pótolnunk kell, 60 mil-
lió forint. Ha az amerikai fél komollyá válik, és lehet róla szó, akkor a Flór Ferenc közép-
iskola át tud jönni ilyen feltételekkel Kerepesre. Ez nem biztos, de rajtunk nem múlik. Ami 
nagyon fontos, épül a bölcsőde huza-vona után és nagyon sok időkieséssel, de gőzerővel 
megindult. 12 alkalmazott lesz ebben az intézményben. Kistarcsa is megnyerte egy évvel 
később a bölcsőde építést de nem merte bevállalni és nem építi fel. Nagyon nehéz lesz a 
fenntartása, komoly előírásoknak kell majd megfelelnünk, még rosszabb a támogatottsága, 
mint az óvodának vagy az iskolának, tehát még többe fog kerülni. De azt gondolom, hogy 
Kerepes lakosságszámának növekedését, korának összetételét tekintve meg kell valósítani. 
Ez egy 300 millió forintos munka, épül a faluház, aminek két nagy előnye lesz, végre mél-
tó, emberi, morális színvonalához méltó színházterme lesz, ami nem volt. Varroda is volt 
már, és mindenki csak tönkretette, most lesz egy csodálatosan szép színháztermünk, 50 
férőhellyel bővítettük, ezért több az önrészünk is ebben, egy olyan fűtési rendszerrel, 
amely a lehető legolcsóbb megoldású, pelle fűtés lesz. Ennek nagy jelentősége volt a pá-
lyázatnál, mert sokan pályáznak kultúrház felújításra, mi nyertünk, 110 milliós munka lesz. 
Május 21-én délután kettő órakor ünnepélyes megnyitásra kerül sor a Szondi-Wéber utcák 
tekintetében, műsorok is lesznek. Uniós pénzből valósult meg, kötelezettséget is kell vál-
lalnunk rá, indító és átadó ünnepséget is kell rendeznünk. Vizesárkok, járdák megvalósítá-
sával együtt – miután a régi vízelvezető árkokba épültek házak – összesen 150 millió fo-
rintba kerül, ebből magas az önrész, mintegy 41 millió forint. A Faluháznál 20 millió fo-
rint, a bölcsődénél 38 millió forint az önrész. Ezeket összeadva egy éves adóbevételünk el 
is ment, de nincs vége, mert épül a Családsegítő és a szilasi pihenőház is. Családsegítő át-
alakításával kezdünk, majd az Idősek nappali klubja át fog csúszni önrész hiánya miatt a 
jövő esztendőre, ezeknek az összértéke 100 millió forintot tesz ki. Ezeket összeadva Kere-
pes vagyona ebben az esztendőben, az elkövetkezendő másfél évben 660 millió forinttal 
fog emelkedni. Ebből az önrészünk 150 millió forint, amelyet kötvény kibocsátásból finan-
szíroztunk, ahogyan a többi beruházásainknál is. Még nem tettem említést arról az egymil-
liárd-százmillióról, amelyet Kistarcsával közösen nyertünk, az ivóvíz minőség-javítási pá-
lyázatunk. Ha ezt is hozzáteszik, az több mint egymilliárd forint, amit Kerepesnek beter-
meltünk az előző illetve jelenlegi testülettel és jómagammal együtt. Kifizetetlen számlánk 
nincsen, a jövő és az utána következő év nehezebb lesz, 30 millió forinttal emelkedik a je-
lenlegi kondíciókkal a törzstőke és hiteltörlesztésünk összege. De jelen pillanatban is tár-
gyalok a K and H Bankkal, hogy átütemezzük, ha lehetséges a hiteleinket, még kedvezőb-
bé téve. Remélem, hogy ennek is lesz eredménye. Még egy fontos dolog, hogy a templom 
felújítása – melyben nem kis szerepet játszik az önkormányzat, magam is állványzat meg-
szerzésében – elindult és vélhetően június vége felé a templom is elkészül. Ha sikerül, ak-
kor a templom és a Faluház egy közös ünnepség során is birtokba vehető. Azt gondolom, 
ezek nagyszerű dolgok és ezt mindenkinek köszönöm, remélem, hogy ha nehezebben is, de 
folytatódni fog. Mondok Urat sok tisztelettel köszöntöm és kérem, hogy pár szót mondjon 
magáról, és bizonyára lesznek majd kérdések is.       
 
1. napirendi pont tárgya: A Kistarcsai Rendőrőrs parancsnokának kinevezése (írás-
ban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mondok Zoltán  bemutatkozása, szakmai életútja. Jelenleg a Kistarcsai Rendőrőrs pa-
rancsnoka vagyok, ismerkedem még a területtel, a helyi bűnügyi sajátosságokkal. Előző 
évben felderítő osztályvezető helyettesként tevékenykedtem, így már ráláttam valamilyen 
szinten a település biztonsági helyzetére is. Az előző évi értékelést nem szeretném taglalni. 
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Ez évről annyit tudok elmondani, az első négy hónapot értékelve, hogy ami leginkább 
bosszantja a lakosságot, az a betörések és lopások száma, ami mindkét területen csökkent. 
Lopások száma nem jelentősen, mert 22 volt tavaly, 21 idén, a lakásbetöréseknél viszont 
jelentős csökkenés van a tavalyi 15-el szemben idén 10 történt. Ezeknek is nagyobb része 
hétvégi övezetben, a családi házas övezetben a betörések egyenlőre úgy néz ki, visszaszo-
rulnak. Annyit kell még elmondanom, hogy július elsejével jelentős létszámfejlesztést kap 
a Kistarcsai Rendőrőrs, ez annyit jelent, hogy a jelenlegi létszámunk másfélszeresére fog 
emelkedni. Ekkortól lehetővé válik, hogy az itteni körzeti megbízotti feladatokat ellátó 
személy ténylegesen körzeti megbízotti feladatokat lásson el. A településen legyen a szol-
gálati időnek szinte teljes mértékében, emellett lesz egy központi járőrszolgálat, ami most 
is működik a területen. Terveink között szerepel még egy fő területre vezénylése, de ez 
még csak terv. Ennyit szerettem volna mondani. 
 
Kóbor Tamás képviselő: Lenne egy-két megjegyzésem a statisztikához, mert a statisztika 
általában úgy szép, ha én csinálom. Nagyon sok olyan betörésről hallottam, ahol a kiérkező 
járőr lebeszélte a lakót a feljelentésről, ezért ilyen szép a statisztika. Ha nincs jelentősebb 
kár, akkor hajlamosabb az is, akinél betörtek, hogy azt mondja, jó, felejtsük el, úgy sem 
lesz meg az elkövető. Ehhez kapcsolódna a másik felvetésem is, nagyon szeretném, ha 
egyenlő mértékkel mérnék a törvényt minden magyarországi lakosra. Ha egy kicsit bar-
nább a bőre, ugyanúgy érvényes rá a törvény. Ne menjünk el abba az irányba, ahová 
Gyöngyöspatán eljutottak. A roma közösséget is olyan törvényi szigorral büntessék, mint a 
magyarokat, mert remélem egyenjogúak vagyunk mi a kisebbséggel.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Kapcsolódva ehhez a mostani eset sem nagy, de jelzi, 
hogy nincs minden rendben a rendőrségnél Kistarcsán sem. Ujvárosi urat felhívta az egyik 
képviselő, részeg cigányember ücsörög a Szabadság úton, egyik házkerítéstől a másikig 
dülöngélve. Az egyik rokonomhoz is bement, leült az ágy szélére, hogy adjanak neki pénzt 
vagy enni, a gyerek ott volt megriadva. A képviselő felhívta Ujvárosit, hogy szíveskedjék 
megnézni a cigányembert, mert félnek a lakosok és utána szóljon vissza nekem az intézke-
dés eredményéről.  Megtette és elmondta, hogy nem csinált semmit, kicsit össze volt verve 
de az régi verés, és elücsöröghet még egy ideig. Kérdeztem, hogy ennyi volt az intézkedés, 
és azt felelte, hogy igen. Ez nem intézkedés, hogy valaki odamegy, elbeszélget a részeg 
cigánnyal, minden rendben, a cigány ott marad ahol volt, mert mit csináljon vele. Ez nem 
megoldás. A másik, vannak itt notórius helyek, a cigány lakosság számára elsősorban, több 
porta is, ahol valamilyen alkatrészeket tárolnak, rájárnak ahányszor csak akarnak és soha 
nem fogják meg őket. Ezek döbbenetes dolgok. Valóban így van, hogy sokszor azért nem 
foganatosítanak semmilyen eljárást, mondván minek, nincs lakóhelye, becsap, nincs miből 
kifizetni, engedjük el. Semmi nem történik és az emberek nem bíznak a rendőri intézke-
désben. A másik amit szeretnék kérdezni, hogy az uniós felhajtást követően mikor számít-
hatunk a jelen pillanatban Ujvárosi Gábor személyében hozzánk delegált körzeti megbí-
zottra teljes valóságában, mert a képviselőimmel is beszélgettem ezt megelőzően, nincse-
nek elájulva a jelenlététől, nem sokat látják. Mennyire komoly ez a körzeti megbízottság, 
vagy csak kimondjuk, mert a jelenlegi kormány kimondta és kimondjuk mi is, ez nagyon 
érdekli az embereket. A másik kérdés, a másfélszeresre emelés 8-10 embert jelent? Meny-
nyivel lesz jobb Kerepesnek? Szeretnék megnyugtató válaszokat ezekben a kérdésekben.  
 
Ugró János: Szeretnék csatlakozni az előttem szólóhoz és rontani a statisztikát. Az elmúlt 
12 napban 14-szer törtek be a kertembe, a betonból a vasoszlopokat kivésték. Nem tudok 
már szavakat találni erre. A Szabadság úton pl. a lakó tetten érte a rablót, aki elszaladt. A 
rendőrség arra szólította fel, ne tegyen feljelentést, mert jobban jár, és a rendőrség majd 
foglalkozik vele a továbbiakban. Tolmácsoltam ezt a dandártábornok sajtóreferensének, 
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aki azt mondta, hogy ez hallatlan, ilyen nem fordulhat elő. A statisztikát nem rontjuk így, a 
dandártábornok nem tud róla, hogy mi folyik itt Kerepesen. Arra kérném Önt, ha egy meg-
oldás van, tudassák a feletteseikkel, hogy érdemes lenne több embert idehozni, mert a 
helyzet rossz.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Azt szeretném kérni, ne játszunk azzal a gondolattal, 
hogy ha a rendőrség munkájába én mint polgármester beleszólok, mi lesz. Mi a belügymi-
niszterhez tartozunk, mi tartjuk el, mint adófizető polgárok, viszont mikor kérni kell, eljön 
ide a parancsnok, hogy nem tudnánk adni egy kis benzint, számítógépet bármit, ez így nem 
működik. Azt is kértem már nem egyszer, ha baleset, betörés, tűzeset történik, szívesked-
jen, sőt kötelessége a polgármestert azonnal felhívni. Vagyok én olyan ember, mint bárme-
lyik egyenruhás a településen. Elvárom ezt, ha nem, panasszal fogok fordulni a megyei ka-
pitányhoz is ha kell. Nem úgy működik, ha kérni kell, akkor mi vagyunk a rendőrök, ha 
meg kérik a rendőröket, akkor azt mondja, hogy Ön nekem ne mondja meg, hogy mit csi-
náljak. Ezeken kellene változtatni egy kicsit, mert biztos lehet, és ebben kérném a segítsé-
get. Legyen egy bizalmi helyzet, hogy tudunk bízni egymásban, nem pedig, hogy ki-ki arra 
hivatkozik, amivel le tudja magáról rázni a problémákat.  
 
Farkas Zsuzsa képviselő: Sok esetben, amikor minket ér kár, mi is hibásak vagyunk, mert 
sokszor mi nem merünk kiállni, mert úgy tudom, szembesíteni kell, ha tudjuk, hogy ki volt 
a kárelkövető. Emiatt mondjuk azt, hogy nem, mert nem merjük felvállalni. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Félnek az emberek 
 
Kóbor Tamás képviselő: Nem félelem, hanem a sokéves tapasztalat, hogy semmi nem tör-
ténik akkor sem, ha feljelentést teszek. Igazából nem fognak meg senkit, csak véletlenül.       
 
Palotai László képviselő: Említette, hogy július elsejétől többet tudnak majd járőrözni. 
Kérném Önöket, hogy a közintézmények környékét fokozottan járják, mert sajnos más te-
lepüléseken is előfordult, hogy buszvezetőket felpofoznak, mentősöket, egészségügyi dol-
gozókat megtámadnak. Vegyük elejét egy fokozottabb rendőri jelenléttel.  
 
Mondok Zoltán  őrsparancsnok: Összefoglalva, a statisztikát a statisztikai rendszeren rög-
zítettekből tudtam leszedni, ennyi van bestatisztikázva. Az, hogy lebeszéli a rendőr a beje-
lentőt, hogy bejelentést tegyen, ezt nem szeretném és nem is tűröm el, részemről sem elfo-
gadható. Ha ilyennel találkozik polgármester úr, legyen szíves jelezni, és az ügyben szük-
séges intézkedéseket megteszem. Konkrét dolgok kellenek ezzel kapcsolatban, hogy intéz-
kedni tudjak. Az egyenlő bánásmód, szintén úgy gondolom, hogy így kell lennie. Minden 
magyar állampolgárra a magyar törvények vonatkoznak. Értem ezt a kisebbségre, a több-
ségre, az ilyen-olyan etnikumhoz, vallási és népcsoporthoz tartozó emberekre, a polgárőr 
szervezetekre, a hivatalnokokra, a rendőrökre, mindenkire. Ebben szintén egyetértünk, én 
ennek a híve vagyok, hogy ez így is legyen. Bagon születtem, nem kell bemutatni, milyen 
problémák vannak, nem félek azoktól a csoportoktól, akiket példának felhoztak. Bármikor 
kimegyek ezekre a részekre, mindig részt veszek az ilyen akciókban, mert szót tudok velük 
érteni. Itt is voltam már kint Önöknél is. Telefonos értesítésre tegnap is kint voltam. Hív-
tam, de elfoglalt volt, de amint olyan dolog történik, amiről tudnia kell, azonnal fogok tele-
fonálni. Tegnap tartottunk járőrözést a Gyár utcában, az ELMŰ szakembereinek a segítsé-
gével, rettenetes állapotok voltak, több lakóházban ki kellett kapcsolni az áramszolgálta-
tást, néhány helyen annyi felé mentek a vezetékek, hogy nyomon követni nem tudtuk. Az 
Eperjesi utcában nem ehhez a közösséghez tartozó lakásnál is ezt kellett tennünk, mert ott 
is áramlopás volt. Nem arról szólt itt a történet, hogy kimegyünk és a Gyár utcában a lakó-
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kat bántalmazzuk, hanem mindenkit ellenőrzés és intézkedés alá vontunk, és mindenkivel 
szemben el fogunk járni. Barber tanya, legalább négy esetben indult már büntető eljárás 
ami tudomásunkra is jutott, amióta én itt dolgozom. Az viszont nem várható el a rendőr-
ségtől, hogy egy ilyen kívül eső részt, egy drótozott, semmilyen biztonsági eszközzel, akár 
passzívval, akár aktívval ellátott területet őrizzünk állandóan. azt gondolom, a tulajdonos-
nak is meg kellene tennie a maga tulajdonvédelmében a lépéseket. Nekem is van lakásom, 
bekötöttem a riasztót, költséges, de muszáj voltam.  
 
Ugró János: Volt, azt is ellopták.  
 
Mondok Zoltán : Az embernek is van bizonyos kötelezettsége arra, hogy a saját vagyonát 
megvédje. Létszámfejlesztést konkretizálva, 7 fő egyenruhás járőr érkezik területünkre, 
jelenleg 9 egyenruhásunk van, erre 7 fő, összesen 16 fő lesz. Azért mondtam, hogy másfél-
szeresére nő a létszám, mert a 9 fő egyenruhás már dolgozik, valamint civil ruhások, én és 
a helyettesem, összességében másfélszeresére nő, de 7 fő egyenruhás fog tudni dolgozni a 
közterületeken. Ha a körzeti megbízottakat nézzük, Kerepesnek van egy körzeti megbízott-
ja, Csömörnek kettő, illetve Mogyoródnak egy. A jelenlegi 9-ből levesszük ezt a négyet, 
marad öt, ehhez jön a hét, ami összesen 12, tehát már így is hárommal többen leszünk, 
mint amennyin most vagyunk. Hogy milyen aktívan és mennyire tud majd részt venni itt a 
munkában? Mindig azt mondtam, hogy egy településnek mi a jó? Az, hogy van neki egy 
körzeti megbízottja, és akkor csak az az egy körzeti megbízott van a településen, a havi 
176 kötelező órában, amennyiben tud dolgozni, mert neki is van kötelező óraszám, mert e 
fölött csak túlórázhat. Vagy ott áll mellette egy 22-23 fős rendőrőrs, és akkor állandóbb 
jelenléttel számolhat a lakosság. Illetve a körzeti megbízott nem annyira jól képzett szak-
ember, mint pl. egy bűnügyi szakember, akinek a gyakorlati tapasztalata és esetleg a szak-
mai felkészültsége komolyabb, hathatósabb és hatékonyabb rendőri munkát feltételez, mint 
egy körzeti megbízotté. A körzeti megbízottat látják az emberek, ott van közöttük, úgy 
gondolják, hogy akkor minden rendben van. Sok településnek nincs egy sem. A Gödöllői 
Kapitánysághoz tartozó települések közül sehol nincsen olyan, ahol a körzeti megbízott 
csak ott tevékenykedik, ugyanis járőrszolgálatra is vezényelve vannak. Illetve a jelenlegi 
helyzetünkben nem tudjuk megoldani, hogy egy körzeti megbízott csak egy településen 
legyen.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Július 1-től ez megoldódik? 
 
Mondok Zoltán : Július 1. és augusztus 1. közötti hónapban fog nőni a létszám. Az a prob-
lémánk, hogy technikai fejlesztést nem kapunk, a létszámot ugyanazzal a két autóval kell 
majd szolgálatra vezényelnem. Erre igazán nem tudok mit mondani, mert gyalogosan ki-
küldeni nincs értelme.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Mi esetünkben szabadjon megjegyeznem, hogy Kerepes 
Kistarcsa viszonylatában ez a most trendivé vált polgárőr ellenesség nem jelentkezne, mert 
a hatalom olyan embereket kénytelen külföldi nyomásra és liberális gazember sajtó nyo-
másra megszégyeníteni, akik a szabad idejüket ingyenesen ajánlják fel, hogy mások biz-
tonságát őrizzék és őket kezdik ki és a rendőrséget marasztalják, amivel nem volna bajom, 
egyrészt a rendőrség nem felel meg ennek a marasztalásnak, a polgárőrök meg nem érdem-
lik meg, hogy ezek után így degradálják őket azért, mert fekete ruhájuk van. Fekete szvet-
terben megyünk az utcán, akkor a tarcsai rendőr igazoltat engem, vagy a nemzeti tizenegy 
kifut a pályára, és őket azért, mert tizenegyen vannak egyforma ruhában? Azt szeretném, 
hogy ez az őrültség, ami elkezdődött, ne folytatódjon. Nekünk van egy nagyszerű polgárőr 
csapatunk, kisebb nagyobb hibákkal természetesen, autót vettünk alájuk, van két közterület 
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felügyelőnk, akik szintén gépesítve is vannak. Szeretném, ha ez a hármas, a rendőrség, a 
polgárőrség és a közterület felügyelők emberibben működne és ne üljünk már fel ezeknek 
a dolgoknak, amelyek inkább politikai hullámok. Ezért az szeretném, hogy a polgárőröket 
is vonja be a rendőrség és a köztereseket is a biztonságunk érdekében. Ebben is kérném a 
segítségét, és még valamiben. Ujvárosi Gábor, aki most körzeti megbízott, de mégsem az, 
mert elvezénylik és akkor nem érünk sokat, de ha az lesz végre már, akkor neki is, úgy kel-
lene hozzáállnia, hogy Kerepes, ha ki is harcolta a körzeti megbízott lehetőségét, azt sze-
retnénk, hogy az a fiatalember, aki itt óhajt körzeti megbízott lenni, az feleljen meg annak, 
hogy ilyen lehetőséget kap, és szeretnénk, hogy bizonyítsa be, hogy itt Kerepesen egy 
olyan rendőr, aki kedvező kondíciókkal itt van, és érezhető, hogy rendőrként jelen is van, 
meg viselkedik. Ezért december 31-ig javasoljuk a próbaidejét, és addig az időpontig, ha 
úgy alakul, hogy nem leszünk megelégedve a munkájával, akkor jelzem és másként fogunk 
lépni. Szeretnék rendőri jelenlétet a szó szoros értelmében Kerepesen, ezért mindent meg 
fogok tenni.  
 
Kovács Antal képviselő: Két gondolatot szeretnék megosztani, és egy kérdésem lenne 
százados úrhoz. A telefonszámát ha megadná, hogy a képviselők kereshessék. Az egyik 
hetilapban olvastam a rendőrség helyzetével, az intézkedésekkel kapcsolatban, hogy a 
rendőrség sokszor azért fél keményebben fellépni, intézkedni, mert támadások érik őket, 
elsősorban a vezetőket. Azt kérném a helyi médiától, hogy a rendőrség munkáját támogas-
sa, egy-egy erőteljesebb fellépés után legyünk mi a támogatói. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Részünkről semmi akadálya. Amikor volt a disznóvágá-
sos lopás, amikor a cigányok végighúzták a disznót a falun, mihelyst sikerült elfogni a tet-
test nagy riportban, fényképekkel foglalkoztunk a helyzettel. Ha van eredmény, azt nagyon 
szeretnénk propagálni. Várjuk az eredményt és azt közöljük is azonnal.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Érdekes módon már bírósági per is van, és a rendőrségen vala-
milyen csoda folytán a fényképek elvesztek, utólag kellett Windháger Károlytól megkérni 
a fényképeket, és azt csatolták a bírósági perhez.  
 
dr. Vaszil László képviselő: Azt szeretném kérdezni, hogy van-e információ arról, hogy a 
környékünkön a körzeti megbízottak hány százaléka kap valamilyen lakástámogatást, akár 
szolgálati, akár kedvezményes bérlakás formájában. 
 
Mondok Zoltán : Szolgálati lakásokkal kezdeném: 4 körzeti megbízottunk van jelenleg, a 
csömöri körzeti megbízottunk szolgálati lakásban lakik, szolgálati mobil telefonja van, a 
költségét fele-fele arányban vállalta az önkormányzat – természetesen ésszerű keretek kö-
zött, a másik csömöri megbízott nem tartott igényt szolgálati lakásra, így a két szolgálati 
lakás egyikében lakik csak körzeti megbízott, a másikban egy helyi nyomozó, tehát két 
szolgálati lakást biztosít, valamint vásároltak egy Suzuki Ignist is szolgálati feladatok ellá-
tására. Ezt az autót visszaadjuk, és vásárolnak egy újabb, 2-3 éves autót, hogy hatékonyab-
ban tudjon tevékenykedni a körzeti megbízott. Mogyoród vonatkozásában jelenleg folynak 
a tárgyalások, az ottani körzeti megbízott fog kapni szolgálati lakást, megígérte polgármes-
ter úr, ha kapnak még egy körzeti megbízottat, neki is megpróbál biztosítani lakást. Ott a 
rezsi felét is az önkormányzat állja, tehát ott a körzeti megbízott ingyen szolgálati lakásba 
fog költözni, a rezsi felét fogja fizetni, másik felét az önkormányzat, illetve egy nem új 
Opel Astra típusú személygépkocsi is lesz biztosítva számára. A fényképekre visszakanya-
rodva, az nem csoda, hanem a technika ördöge, ugyanis nem túl korszerű számítástechni-
kai eszközökkel, fényképezőgépekkel és képrögzítő eszközökkel rendelkezünk, polgármes-
ter úrnak is jeleztem már ezt amikor ide kerültem, hogyha ezen a téren is tudna segíteni, azt 
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megköszönnénk. Polgárőrséggel kapcsolatban ma szerencsém volt részt venni egy értekez-
leten, a területünkön, a 24 településen működő kisebbségi önkormányzatok elnökei voltak 
összehívva, velük tartottunk egy figyelemfelhívást, mert sok minden változott az új sza-
bálysértési törvényben. Új rész került be, az együttműködés megszegése a járőrtevékeny-
sége során, illetve a jogosulatlan közbiztonsági tevékenység szervezése, közösség tagja 
elleni erőszak. Erre azért volt szükség, mert a rendőrség feladata a közbiztonság és a belső 
rend védelme. Minden olyan szervezet, egyesület, egyesülés, polgári, civil kezdeményezés, 
ami a mi munkánkat szolgálja, az a velünk való együttműködésen kell, hogy alapuljon, a 
mi szakmai iránymutatásunk alapján kell, hogy tevékenykedjen. Van a garázdaság bűncse-
lekmény és szabálysértés, ezt elköveti, aki a környéken élő lakosságban riadalmat kelt. 
Gondolok azokra az emberekre, akik hatan-nyolcan kaszákkal kezükben összegyűlve majd 
ők megvédik magukat, mint ahogy történt Gyöngyöspatán és Kiskunlacházán is, elszaba-
dultak az indulatok, ott mind a két fél hibás volt. Ha  a lakosságnak problémája van, ne-
künk kell, hogy szóljanak, megpróbáljuk megoldani, ha pedig valaki segíteni akar a meg-
oldásban, keressen minket, és örömmel fogadjuk a segítségét. A helyi polgárőrséggel sze-
rintem nincs semmilyen probléma, annyit tudok, hogy Gábor jár ki velük szolgálaton kívül 
is ellenőrzéseket tartani, illetve a közterület felügyelőkkel is járnak szórakozóhelyeket el-
lenőrizni. Nem hallottam semmilyen negatív információt, egyébként sem vagyok polgárőr 
ellenes, éveken keresztül édesapám volt Bagon a polgárőr szövetség elnöke. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm szépen, nekünk van most Nivánk és egy Su-
zukink, tehát ha nekünk komoly, tettre kész és belevaló körzeti megbízottunk lesz, ezek 
rendelkezésére állnak, de szeretném látni az érdeklődést és az eredményeket, mert ezek 
váratnak magukra. Visszatérve az előzőekre, az emberek nem azért védik a javaikat, mert 
nincs jobb dolguk, hanem mert a rendőrség nem védi. A rendőrség megítélése és a munká-
jának a színvonala nem jó, nem bíznak önökben. Nem szeretném, ha ledegradálnánk Kere-
pesen a polgárőrséget, hogy a rendőrség tekintélyét helyrehozzák. A rendőrség állítsa visz-
sza magának a tekintélyét, a törvény szerinti, mindenkivel egyenlő bánásmódot foganato-
sítson. Az emberek bizalma azért csappant meg, mert ha be lehet törni valahova tizennégy-
szer, háromszor fel lehet forgatni egy házat, elkövetőt elengedik negyedszerre is, akkor a 
rendőrség nem csinált semmit. Ezen kell változtatni, mi ebben partnerek vagyunk, csak 
azért kérem, hogy dolgozzunk össze, és legyen olyan megbízottunk, akivel ezt el tudjuk 
érni. Minden támogatást megadunk, tavaly benzint is adtunk, de legyen már rend, mert van 
Kerepesen egy évek óta fennálló rossz helyzet, ami nem javult. Ebben kérem a támogatását 
és a segítséget. Megköszönöm, hogy eljött, a válaszait, ezután kérem, hogy aki egyetért 
Mondok Zoltán százados úr kinevezésének támogatásával, kérem kézfeltartással jelezze. 
12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormány-
zat képviselő-testülete a Kistarcsai Rendőrőrs parancsnokának kinevezése tárgyában meg-
hozta az alábbi határozatát:  
 
      73/2011.(V.12.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete támogatja Mondok Zoltán r. százados kine-
vezését a Kistarcsai Rendőrőrs parancsnokává. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felkéri a polgármestert, hogy a döntésről ér-
tesítse az érintetteket. 

 

Határidő: 2011. május 20. 
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Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 

1550 órakor Franka Pál Tibor polgármester elhagyta a tárgyalótermet, szavazattal rendelke-
zők száma 11 fő. 
 
2. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak köte-
lező igénybevételéről szóló 11/2011.(III.11.) önkormányzati rendeletének módosítása 
(írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Kiss Károly alpolgármester 
 
Kiss Károly alpolgármester: A rendelet módosítására azért volt szükség, mert a társashá-
zaknak a szemét gyűjtése másképpen történik, nagyobb konténerek vannak, több esetben 
előfordult, hogy nem kerepesi zsákban tették ki a szemetet, nem is lehetett tudni ki tette, és 
innentől kezdve az úgynevezett konténeres módszert fogjuk használni. A 120 l-es edények 
ürítéséért 526.-Ft-ot, ez havonta 2.288.-Ft-ra jön ki, 240 l-es edény havi 4.576.-Ft, a 700 l-
es, amelyek a társasházaknál vannak, 13.347.-Ft, 5-7 lakás szemetét gyűjti, illetve van az 
1100 l-es konténer, annak 20.973.-Ft lesz a havi ürítési díja. Kérem a testületet, hogy 
amennyiben ezzel a kiegészítéssel a rendelet módosításával egyetért, kézfeltartással jelez-
ze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkor-
mányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról és annak kötelező 
igénybevételéről szóló 11/2011.(III.11.) önkormányzati rendeletének módosítása tárgyában 
az alábbi rendeletet alkotja: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 13/2011.(V.13.) önkor-
mányzati rendelete a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgálta-
tásról és annak kötelező igénybevételéről szóló 11/2011.(III.11.) önkormányzati ren-

deletének módosításáról 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.   
  
3. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2010. évi költségveté-
séről szóló 6/2010.(II.17.) rendeletének módosítása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Kiss Károly alpolgármester 
 
Szabó Anikó képviselő: Pénzügyi Bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja 
a testület felé. 
 
Kiss Károly alpolgármester: Aki a rendelet módosítással egyetért, kérem kézfeltartással 
jelezze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Ön-
kormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2010. évi költségve-
téséről szóló 6/2010.(II.17.) önkormányzati rendeletének módosítása tárgyában az alábbi 
rendeletet alkotja: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 14/2011.(V.13.) önkor-
mányzati rendelete Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2010. évi költségvetéséről 

szóló 6/2010.(II.17.) önkormányzati rendeletének módosításáról 
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A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.   
  
4. napirendi pont tárgya: Beszámoló a 2010. évi költségvetés végrehajtásáról (írásban 
csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Kiss Károly alpolgármester 
 
Kiss Károly alpolgármester: Megkérném könyvvizsgáló asszonyunkat, hogy legyen szíves 
a beszámolóról tájékoztasson bennünket.  
 
Kristóf Jánosné: Tisztelt Képviselő-testület! Sokat lehetne beszélni róla, mert az országos 
átlagtól eltérően, ezen a településen példás gazdálkodás folyt, az elmúlt évben növekedett a 
vagyon, növekedett a saját tőke állomány, ez mind pozitív mutatója a gazdálkodásnak. Úgy 
látszik, hogy a képviselő-testületi döntések és a gazdálkodás irányítása is jó kezekben van. 
Ezen felül elmondható az, hogy rendkívül sokat javult minőségileg a számviteli, pénzügyi 
munka. Amit a tisztelt képviselő-testület lát, a következő napirendi pont tárgyalása során, 
úgy gondolom, hogy elég szigorúan megfogalmazott jelentés, de az az egy hiányzik belőle, 
hogy az elmúlt évekhez viszonyítva jelentős minőségjavulás történt a számviteli, pénzügyi 
területen és ez nem közömbös, mert a tisztelt képviselő-testület elé kerülő adatok megbíz-
hatóak, a döntés előkészítéshez hitelesen használhatóak, ilyen szempontból rendkívül fon-
tos, hogy ezt a munkát meg kell dicsérni. Elfogadásra javasoltuk a pénzügyi bizottsági ülé-
sen is és jelen esetben a képviselő-testületnek is elfogadásra ajánljuk a beszámolót.  
 
1600 órakor polgármester úr visszaérkezett a tanácsterembe, szavazattal rendelkezők száma 
12 fő.     
 
Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság hétfőn tárgyalta és 6 igen és 1 tartózkodás 
mellett elfogadásra javasolja a testület felé.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: A bizottsági ülésen egy tartózkodás volt, de a képviselő 
nem kapta meg az anyagot, mert összeomlott a rendszerünk.  
 
Palotai László képviselő: A könyvvizsgálói jelentést megkaptuk? 
 
Szabó Anikó képviselő: Igen, még a múlt héten. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: A könyvvizsgáló asszony példaértékűnek ítélte, amit én 
meg is köszönök a pénzügynek, minden egyes dolgozónak, hogy ilyen ügyesen megcsinál-
ták. Ha más nincs, kérem, hogy aki az elfogadással egyetért, kézfeltartással jelezze. 12 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat kép-
viselő-testülete a beszámoló a 2010. évi költségvetés végrehajtásáról tárgyában az alábbi 
rendeletet alkotja: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 15/2011.(V.13.) önkor-
mányzati rendelete az önkormányzat 2010. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.   
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5. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat 2010. évi belső ellenőr-
zési jelentése, tájékoztatás belső ellenőrzési szerződés meghosszabbításáról (írásban 
csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Kérem belső ellenőr urat, néhány szót szóljon. 
 
Kiss Ferenc belső ellenőr: Tisztelt képviselő-testület! Azt hiszem, a jelentés magáért be-
szél, mert minden lényeges momentum le van írva, azért azt hozzáteszem, hogy a belső 
jelentési szöveg sztenderd szöveg, van egy jogszabályi elvárás, aminek tematikailag meg 
kell felelni, de a megállapítás részeként összefoglaltuk a jelentésekben megfogalmazott 
hiányosságokat vagy javaslatokat. Mint tudják nem ez a belső ellenőrzés éves jelentése a 
munkánk írásos része, hanem minden egyes témáról készült több oldalas belső ellenőrzési 
jelentés, ez tulajdonképen ezeknek az összefoglalása. A belső ellenőrzési tervet, amit Önök 
az elmúlt évben elfogadtak, végrehajtottuk. A végrehajtásnak egy hiányossága volt, ami 
nem a mi hibánk, nem is az önkormányzat hibája, mert még nem látjuk a szakfeladatokkal 
kapcsolatban a kormány mit akar. Itt volt hiányosságunk, a feladatot csak félig tudtuk el-
végezni. Ezen felül volt pluszmunkánk, polgármester úr kérésére a művelődési ház elle-
nőrzése, illetve a kft ellenőrzése. Jelentős terület volt ellenőrzésünknek az adó ellenőrzése. 
Nem tudom lemérni a hatását, mert azt nem ellenőriztük, de az idén is terven kívül fogunk 
ellenőrzést végezni nyáron az iparűzési adóval, le fogjuk tesztelni, hogy az iparűzési adó 
behajtásnál ez az előző évi ellenőrzés mit jelentett, az adózási fegyelmen javított-e valamit. 
Megállapításaink voltak, jelentős adóhátralékok lettek megállapítva még úgy is, hogy 
egyes adózókkal a jegyző úrral közösen olyan egyeztetést folytattunk, hogy bizonyos adók 
pótlékai elengedésre kerüljenek, ha az adóhátralékot megfizeti. A könyvvizsgáló asszony 
említette, hogy egyet nem érint a belső ellenőrzési jelentés, a fejlődést, ez azért van, mert 
nem feladata a belső ellenőrzésnek. A belső ellenőrzésnek feladatai vannak, a feladatokat 
minősíteni kell, és nem az önkormányzatnak az összgazdálkodási, illetve számviteli mun-
kájának a megítélését. Azt én is alátámasztom, hogy miután több éve mint belső ellenőr 
ismerem az önkormányzati munkát, több pénzügyi vezetővel volt szerencsém dolgozni, de 
egyértelmű, hogy az irány nagyon helyes és most már ott tartunk, hogy a pénzügyi, gaz-
dálkodási munka színvonalas, napra kész, megfelelő belső ellenőrzési pontok kialakításra 
kerültek, ha nem is megfelelő időben, de rövid időn belül a számviteli rendszer észreveszi 
a saját hibáit és ezeket korrigálja. Összességében ez a megítélés, a számviteli munkánál az 
ellátmányoknak, előlegeknek az elszámolásán keresztül tapasztalhatunk.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm szépen.  
 
Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság tárgyalta, a 2010. évi belső ellenőrzési je-
lentést egyhangúan elfogadásra javasolja a testület felé, van egy tájékoztatás is a belső el-
lenőrzési munka hosszabbításáról. 2011. december 31-ig meghosszabbodna a szerződés, 
miután elégedettek vagyunk a belső ellenőrzés munkájával.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm szépen, magam is ezt tudom elmondani, ké-
rem, hogy aki egyetért azzal, hogy a belső ellenőrzési jelentést elfogadjuk, valamint azzal, 
hogy a K. F. Audit Kft. végezze a belső ellenőrzési szerződés alapján a munkát 2011. de-
cember 31. napjáig, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tar-
tózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Kerepes Nagy-
község Önkormányzat 2010. évi belső ellenőrzési jelentése, tájékoztatás belső ellenőrzési 
szerződés meghosszabbításáról tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
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      74/2011.(V.12.)Kt. határozat: 

 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete az önkormányzat 2010. évre vonatkozó belső 
ellenőrzési jelentést elfogadja, valamint tudomásul 
veszi a K. F. Audit Kft-vel történő belső ellenőrzési 
szerződés változatlan feltételekkel történő meghosz-
szabbítását 2011. december 31. napjáig.  
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete felkéri a mb. jegyzőt, hogy tegye meg a 
szükséges intézkedéseket.  

 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 
 

Kóbor Tamás képviselő: Az adóosztályról is szó esett érintőlegesen, elég sok panasz ér-
kezik a lakosság részéről. Senki nem szeret adót fizetni, ezt tudjuk, de nem egészen napra 
készek az adatok, pl. hogy mennyi a kintlévőségünk, abban sem biztos, hogy normális ada-
tokat kapunk, amikor olyan embereknek kintlévőségét veszik, akik 6-8 éve már nem is la-
kik a községben, illetve aki befizette a késedelmes adóit, nem adják le időben, ezért forga-
lomból kivonják a kocsiját.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Nagyon sérülékeny terület az adóztatás, de az egyik leg-
nagyobb kérdés, hogy Kerepesen nagyon magas a kintlévőség, több mint féléves adóbevé-
telünk van kint, nem akarnak fizetni az emberek, több mint 120 millió forint az adóhiány. 
Ez óriási, több mint fél éves adóbevétel és nem hajlandóak fizetni, ez is hozzátartozik az 
igazsághoz. A másik, a gépkocsi ügyekben az adminisztrációt ki kezeli, sarkalatos kérdés, 
és ugyanakkor sértőek, mert az egyént érintik. Azt javaslom, hogy a következő testületi 
ülésre Murányiné Korpás Mártát hívjuk meg és ezekre a kérdésekre a válasz hangozzék el. 
Pl. gépkocsi átíratás hogyan történik, a helyzetek és a törvények olyanok, hogy nem tudunk 
okosak lenni és ez lecsapódik rajtunk nagyon sok esetben.  
 
Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző: Szeretnék most választ adni egy részére. Kom-
munális adó: ingatlan tulajdonos a fizetésre kötelezett, amennyiben az ingatlan tulajdonlá-
sában változás következik be, önbevallással működik. Amikor megszerzi az ingatlant vala-
ki, 2 héten belül köteles bevallani a tulajdonváltozást és a következő év januárjától kezdő-
dik az adófizetési kötelezettség. Nem minden esetben tudjuk ellenőrizni, ha haláleset kö-
vetkeztében szerez valaki tulajdonjogot egy ingatlanon. 2009 februárjától az igazgatási 
iroda minden esetben jelzi az adó felé, de hogy ki lesz az örökös, azt a hagyatékátadó vég-
zés során derül ki. De abban az esetben is az új tulajdonosnak jeleznie kell. Erre szolgál az 
adóellenőrzés. Arra törekszik a hivatal, hogy 5 éven belül – mert 5 évre visszamenőleg le-
het megállapítani – lehetőleg minden utcában minden ingatlant le tudjon ellenőrizni. Gép-
kocsinál: központi nyilvántartás alapján vetjük ki az adót, nem tudunk vele mit kezdeni. Ha 
még a régi rendszerből maradt itt, tudjuk, hogy nagyon kínos nekünk is, mert el kell szen-
vednünk a lakosok türelmetlenségét, amiben igaza van, de nem tudunk vele mit kezdeni. 
Addig, amíg az adás-vételi szerződést be nem hozza, vagy ki nem vonatják az okmányiro-
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dánál, addig nem tudunk mit kezdeni vele. Volt olyan, akinek 9 éve ellopták az autóját, 
most ment a rendőrségre bejelenteni, hogy ellopták.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Röviden csak annyit, a polgármester urat támogatnám, hogy hív-
juk meg az osztályvezetőt, mert pont nem ezekre gondoltam, amire válaszolt, hanem más 
konkrét esetekre.       
 
6. napirendi pont tárgya: Forrás Művelődési Ház 2010. évi beszámolója (írásban csa-
tolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Kóbor Tamás képviselő: A bizottság megtárgyalta és elfogadásra javasolta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Ami fontos, láthatjuk, hogy a régi Faluházunk is meg-
újul, a művelődési munka is meg fog újulni a ház átadását követően, pályázatot írtunk ki és 
már nyolcan, tízen jelentkeztek művelődési ház igazgatónak. Az előző igazgató úr tevé-
kenységével nem voltunk megelégedve, lesznek változások ezen a területen, üzletibb ala-
pokra szeretnénk helyezni, bevétel centrikusabbá kell tennünk, bármennyire fáj is, a műve-
lődést. Nagy feladatok előtt állunk. Egy korszakot is lezárunk azzal, hogy lebontottuk a 
régi épületet és építik az újat. Ennek tükrében kérem, hogy aki elfogadja a beszámolót, 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Forrás Művelődési Ház 2010. évi beszá-
molója tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       

75/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
   

 Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete a Forrás Művelődési Ház 2010. évi beszámo-
lóját elfogadja. 

 
Felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a beszámolót a 
helyben szokásos módon tegye közzé. 

 
Határidő: 2011. május 20. 
Felelős: Pálinkásné Prokop Adél Mia mb. vezető 

 
7. napirendi pont tárgya: Beszámoló a közterület-felügyelők 2010. évi munkájáról  
(írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Sokat javult a helyzet, ezt láthatják, valami bevételt ter-
mel a kettősük, van még rengeteg probléma, gond. Sokan kérdezik, miért járnak együtt, 
mert ha van fényképező gépe meg egyebe, akkor tud intézkedni, a másik meg a másik fa-
luvégen legyen, ha kell, szól és átmegy hozzá. Nem biztos, hogy jó megoldás, ha ketten 
egy helyen vannak. Erre adjanak választ, miért vannak mindig ketten.   
 
Sike Csaba közterület felügyelő: Egyrészt azért vagyunk ketten, mert a törvény azt írja 
elő, egyedül nem láthatjuk el a szolgálatunkat, másrészt ha ketten vagyunk, rendszeresen 
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fordul elő állampolgárok részéről és nem feltétlenül a kisebbség részéről, hogy meghazud-
tolnak bennünket, letagadják a fényképet, amit készítünk, és még akkor is megteszik, hogy 
letagadják, amikor ketten vagyunk.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Mindannyiunk nevében  mondhatom, dicséretes, ahogy 
jelen vagytok a településen, van ennek foganatja. A hulladék szigeteknél van még gond,  
felajánlottam, hogy akár én is egy szombat este 8-tól éjfélig kiülök autóban, de akkor min-
denki sorban, mert meg kell fognunk, szégyen amit csinálnak egyesek. Sok pénzbe beleke-
rül, hogy szépítsük a települést, és péntek, szombat, vasárnap megpakolják, most már ágy-
neműtartó is van, meg minden. Biztos, hogy nem csak kerepesiek csinálják.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Annyit szeretnék a hulladéklerakókkal kapcsolatban azt tartanám 
jónak, hogy a nagyon kritikus helyeket be kellene kamerázni.  
 
Kovács Antal képviselő: Az országban nagyon sok hely van, ahol teljesen ingyenes a 
szemétszállítás, de azért, mert megszüntették ezeket a zöld szigeteket, és a házaknál gyűj-
tik szelektíven a hulladékot. Talán el kellene gondolkodni ezen a lehetőségen és a Zöld 
Híddal megkezdeni ilyen irányú tárgyalásokat, mert ha máshol működik, lehet itt is mű-
ködne.  
 
Kiss Károly alpolgármester: Ezzel kapcsolatban csak annyit, hogy kedden voltunk a Zöld 
Hídnál és elhangzott, hogy a háznál való szelektív gyűjtésnek a módszere, illetve a folya-
mata már kidolgozás alatt van, tehát nyitott kapukat döngetünk. Az viszont a Zöld Híd kö-
telessége, hogy ingyen elszállítsa, Kerepesen a 10 szigetről a szelektív hulladékot.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Igen, csak amit még melléraknak, azt nekünk kell elszál-
líttatnunk és kifizetnünk.   
 
Kovács Antal képviselő: Erről is olvastam egy cikket, azért szüntették meg a zöld szigete-
ket, mert ugyanilyen problémáik voltak, nem lehetett ellenőrizni, viszont akik háznál sze-
lektíven gyűjtötték a szemetet, azoktól ingyen szállították el.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Az a problémánk, hogy túl azon, hogy Kerepes előző ve-
zetése rosszul foglalt állást, amikor belement ebbe a 104 tagú társulásba, megépült a fel-
dolgozó, de az Unió most erre adta a pénzt, és ezért nem lehet megszüntetni. 
 
Palotai László képviselő: Azért van, ahol működik. Az óvodával szemköztinél, a faluvé-
gen ott nincs ilyen probléma, azt kell mondani, hogy az emberekkel is gond van, akik nem 
használják megfelelően. A kamera kérdésében: tettünk lépéseket, de majd egy másik ülé-
sen, vagy a településfejlesztési bizottság ülésén vesézzük ki jobban. Pénzbe fog kerülni, 
technikai feltételei vannak. Amire én kérném a közterület felügyelőket, az, hogy fél nyolc-
tól kezdve kilenc óráig az iskolához és az óvodákhoz vezető utakat ellenőrizzék, mert van-
nak csoportok, akik előtt és után kutya megy, illetve az egészségügyi intézményeket is 
nézzék, mert azok területén is előfordul ez a dolog. Ez nem normális, mert szájkosár nélkül 
vezetik és ne mi féljünk már. Tartsák be a kutyatulajdonosok a kutyatartás szabályait.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Igen, ahol megjelenik hat cigány, ott van három kutya, de 
nemcsak az iskolánál, hanem a közértnél, temetőnél és nem az övék, akkor kié? Erre job-
ban oda kell figyelnünk. Köszönjük a munkájukat, nagyon sokat tettek már eddig is. A má-
sik, hogy kerüljön említésre Makranczi Ede, aki a Lada Nivánkat és a polgárőr autónkat is 
ingyen felmatricázta.   
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Szabó Anikó képviselő: A pénzügyi bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra java-
solja a testület felé.    
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki egyetért a beszámoló elfogadásával, kérem kézfeltar-
tással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség 
Önkormányzat képviselő-testülete a beszámoló a közterület-felügyelők 2010. évi munkájá-
ról tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       76/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete a közterület-felügyelők 2010. évi 
munkájáról szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 

 
8. napirendi pont tárgya: Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetokta-
tási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Pedagógiai programjának jóváhagyása 
(írásban csatolva)   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Kóbor Tamás képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki egyetért a pedagógiai program elfogadásával, kérem 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alap-
fokú Művészetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Pedagógiai programjának 
jóváhagyása  tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       77/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a Széchenyi István Általá-
nos Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény és Pedagógiai Szakszolgálat Pedagógiai 
Programját elfogadja. 

 
Határidő: 2011. május 20. 
Felelős: Nagy László igazgató 

 
9. napirendi pont tárgya: Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művészetokta-
tási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának 
jóváhagyása (írásban csatolva)   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Kóbor Tamás képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja. 
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Franka Pál Tibor  polgármester: Aki egyetért az SZMSZ elfogadásával, kérem kézfeltar-
tással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség 
Önkormányzat képviselő-testülete a Széchenyi István Általános Iskola, Alapfokú Művé-
szetoktatási Intézmény és Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatá-
nak jóváhagyása  tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       78/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a Széchenyi István Általá-
nos Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény és Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti 
és Működési Szabályzatát jóváhagyta. 
 
Felkéri az igazgatót a javasolt módosítások el-
végzésére. 

 
Határidő: 2011. május 20. 
Felelős: Nagy László igazgató 

 
10. napirendi pont tárgya: Beszámoló az óvodai és iskolai beiratkozásokról (írásban 
csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: A dicséret szavai elhangzottak, kívánom, hogy a folytatás 
is hasonló legyen.  
 
Kóbor Tamás képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja, az 
óvodaihoz hozzátennénk, hogy tovább kellene gondolni, ha több gyerek lesz, hol és ho-
gyan tudnánk bővíteni óvodai férőhelyet, mert kellene.   
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Olvashatták, hogy gyermek feleslegünk van, vagyis nincs 
annyi helyünk, de az 50 csemetéből 20-nak az anyukája otthon van gyesen. Az nem megy, 
hogy az állami támogatást megkapják, a másik gyereket meg behozza óvodába, megkapja a 
másik támogatást. Ahol a szülők dolgoznak, ott felvesszük a gyerekeket bölcsődébe is. A 
másik, hogy óriási büntetés jár ha megtudom, hogy olyan gyerekek járnak hozzánk bölcső-
débe és óvodába, akik nem itt laknak, vagy kamu címen vannak bejelentve. Nem tűrjük, 
mert sokba kerül nekünk, hogy bölcsődénk legyen, és ne jöjjön olyan, aki csak megjátssza, 
hogy itt van, de ténylegesen nem él itt, és akik ténylegesen dolgoznak.  
 
dr. Vaszil László képviselő: Ehhez kapcsolódóan a védőnők szerepét szeretném hangsú-
lyozni, nekik van rálátásuk a gyerekes családokra. Kötelező bejárásuk van, éppen ezért 
pontosan tudják ki az, aki életvitel szerűen itt van, és ki az, aki nem. A segítségüket ebben 
a kérdésben lehet kérni. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Az is érdekes, hogy a népesség nyilvántartás adatai nem 
egyeznek a védőnőkével sem, egyiknél több gyermek van, mint a másiknál. Vannak itt 
próbálkozások arra, hogy lehet kijátszani és idehozni óvodába, vagy most már a bölcsődé-
be. Nem tudom, eddig milyen volt a kapcsolat a védőnőkkel, de utasítás szinten ez erősöd-
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jön és lássunk végre tisztán gyermeklétszámilag, tényleg itt lakik-e, dolgozik-e a szülő. 
Amennyiben dolgozik a szülő, akkor fel kell venni.  
 
Lengyelné Jankovics Mária óvodavezető: Lehet olyan javaslatot tenni, hogy a képviselő-
testület hozzon döntést, melynek értelmében beiratkozás után, de mielőtt még megkapná a 
szülő a felvételt, környezettanulmányra menjünk ki. Ez nekünk plusz munka, de legalább 
nyugodtabbak lehetünk a felvételeket illetően.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, ez jó ötlet. Aki egyetért a beszámolóval a 
beiratkozások tekintetében azzal a kiegészítéssel, hogy az újonnan felvett óvodások eseté-
ben kötelező környezettanulmányt írnánk elő az óvónők számára, kérem kézfeltartással 
jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Ön-
kormányzat képviselő-testülete a beszámoló az óvodai és iskolai beiratkozásokról tárgyá-
ban meghozta az alábbi határozatát:  
 
       79/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a Széchenyi István Általá-
nos Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény és Pedagógiai Szakszolgálat és a Napkö-
zi-otthonos Óvoda tájékoztatását a 2011/2012. 
tanévre történő beiratkozásról elfogadja azzal a 
kiegészítéssel, hogy az óvodába újonnan fel-
vett gyermekek esetében kötelező környezet-
tanulmányt készíteni az óvónőknek. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Lengyelné Jankovics Mária óvodave-
zető 

 
11. napirendi pont tárgya: Beszámoló a település gyermekvédelmi helyzetéről (írás-
ban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
dr. Vaszil László képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadásra javasolja.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a beszámolóval, kérem kézfeltar-
tással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség 
Önkormányzat képviselő-testülete a beszámoló a település gyermekvédelmi helyzetéről 
tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       80/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete Kerepes Nagyközség Önkormány-
zata gyermekvédelmi és gyermekjóléti felada-
tainak ellátásáról szóló 2010. évi beszámolót 
elfogadja.  
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Felkéri a Polgármestert, hogy a beszámoló 
Pest Megyei Kormányhivatal Szociális és 
Gyámhivatalához történő felterjesztéséről a 
jogszabályi határidő megtartásával szívesked-
jen gondoskodni. 
 
Határidő: 2011. május 31. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
12. napirendi pont tárgya: A kerepesi 0180/1, 0180/2, 0180/3 és 0180/4 hrsz-ú külterü-
letű ingatlanok belterületbe vonása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a belterületbe vonással, kérem 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a kerepesi 0180/1, 0180/2, 0180/3 és 
0180/4 hrsz-ú külterületű ingatlanok belterületbe vonása tárgyában meghozta az alábbi ha-
tározatát:  
 
       82/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a kerepesi 0180/1, 0180/2, 
0180/3 és 0180/4 hrsz-ú külterületi ingatlanok 
belterületbe csatolását támogatja és hozzájárul 
az ingatlanok Földhivatal által vezetett ingat-
lan-nyilvántartáson történő átvezetéséhez.  
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete megbízza a polgármestert 
az átvezetés lebonyolítására.  

  
Határidő: 2011. május 13. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
13. napirendi pont tárgya: A kerepesi 6380/13 és 6380/14 hrsz-ú zártkerti ingatlanok 
belterületbe vonása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a belterületbe vonással, kérem 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a kerepesi 6380/13 és 6380/14 hrsz-ú kül-
területű ingatlanok belterületbe vonása tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
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83/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a kerepesi 6380/13 és 
6380/14 hrsz-ú zártkerti ingatlanok belterület-
be csatolását támogatja és hozzájárul az ingat-
lanok Földhivatal által vezetett ingatlan-
nyilvántartáson történő átvezetéséhez. Felhívja 
kérelmezők figyelmét, hogy a belterületbe vo-
nási vázrajz elkészítése ingatlantulajdonosok 
költsége és kötelessége. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete megbízza a polgármestert 
az átvezetés lebonyolítására.  

  
Határidő: 2011. május 13. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
14. napirendi pont tárgya: A kerepesi 6061, 6062/4 és 6065/1 hrsz-ú zártkerti ingatla-
nok belterületbe vonása (írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a belterületbe vonással, kérem 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a kerepesi 6061, 6062/4 és 6065/1 hrsz-ú 
külterületű ingatlanok belterületbe vonása tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
        

84/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a kerepesi  6061, 6062/4 és 
6065/1  hrsz-ú zártkerti ingatlanok belterületbe 
csatolását támogatja és hozzájárul az ingatla-
nok Földhivatal által vezetett ingatlan-
nyilvántartáson történő átvezetéséhez. Felhívja 
kérelmezők figyelmét, hogy a belterületbe vo-
nási vázrajz elkészítése ingatlantulajdonosok 
költsége és kötelessége. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete megbízza a Polgármestert 
az átvezetés lebonyolítására.  

  
Határidő: 2011. május 13. 
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Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 
15. napirendi pont tárgya: A kerepesi 6286/1 és 6287/2 hrsz-ú zártkerti ingatlanok 
belterületbe vonása (írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A bizottság tárgyalta és egyhangúan elfogadta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a belterületbe vonással, kérem 
kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes 
Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete a kerepesi 6286/1 és 6287/2 hrsz-ú külterü-
letű ingatlanok belterületbe vonása tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       85/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a kerepesi 6286/1 és 
6287/2 hrsz-ú zártkerti ingatlanok belterületbe 
csatolását támogatja és hozzájárul az ingatla-
nok Földhivatal által vezetett ingatlan-
nyilvántartáson történő átvezetéséhez. Felhívja 
kérelmezők figyelmét, hogy a belterületbe vo-
nási vázrajz elkészítése ingatlantulajdonosok 
költsége és kötelessége. 

 
Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete megbízza a Polgármestert 
az átvezetés lebonyolítására.  

  
Határidő: 2011. május 13. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 

16. napirendi pont tárgya: Az ivóvízminőség-javító pályázattal érintett földterületek 
átvétele (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: Ezt is tárgyaltuk a bizottsági ülésen, és egyetértet-
tünk abban, hogy az önkormányzat járjon el, hogy a Magyar Állam tulajdonából Kerepes 
Önkormányzat tulajdonába kerüljenek ezek a földterületek, amelyek érintik ezt a pályáza-
tot, a bizottság egyhangúan elfogadta.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, aki egyetért a kezdeményezéssel, hogy a 
kerepesi 0225, 014 és 015/1 hrsz-ú kivett vízmű megnevezésű ingatlanok önkormányzati 
tulajdonba kerüljenek a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv 8. § (4) bekez-
désében foglalt kötelező feladatai ellátásai érdekében, kérem kézfeltartással jelezze. 12 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat 
képviselő-testülete az ivóvízminőség-javító pályázattal érintett földterületek átvétele tár-
gyában meghozta az alábbi határozatát:  
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86/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy 
dönt, hogy kezdeményezi a Kerepes, 0225, 014 és 015/1 
hrsz-ú kivett vízmű megnevezésű ingatlanok önkormányzati 
tulajdonba adását a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi 
LXV. Tv. 8. § (4) bekezdésében foglalt kötelező feladatai el-
látása érdekében. 
 
A tulajdonba adás célja a Kerepes Nagyközség ivóvízbázisá-
nak növelése és a kérdéses kutak vízellátó rendszerbe történő 
bevonása. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
egyben vállalja a 0225, 014 és 015/1 hrsz-ú ingatlanok ön-
kormányzati tulajdonba adásával kapcsolatosan felmerült 
költségek megtérítését. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete fel-
hatalmazza a polgármestert az ingatlan önkormányzati tulaj-
donba vételének bonyolítására. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
17. napirendi pont tárgya: Az Összefogás Kerepesért Egyesület Képviselői Frakciójá-
nak megalakulása (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: A képviselő-testület azon tagjai, akik az egyesületben 
tagok, frakciót kívántak alakítani. Vezetőjük Kóbor Tamás képviselő, tagjai: dr. Vaszil 
László, Farkas Zsuzsa, Kiss Károly, Máyer Endre Gyuláné, Mácsai-Krizsán Marianna, 
Nagy Anna, Szabó Anikó. Aki a bejelentést tudomásul veszi, kérem kézfeltartással jelezze. 
12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormány-
zat képviselő-testülete az Összefogás Kerepesért Egyesület Képviselői Frakciójának meg-
alakulása tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
        

87/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete az Összefogás Kerepesért 
Egyesület képviselői frakció megalakulását tu-
domásul veszi. 
 

18. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 2011. évi Közbe-
szerzési Terve (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
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Franka Pál Tibor  polgármester: Valakinek hozzáfűzni valója? Ha nincs, aki egyetért a 
közbeszerzési tervben foglaltakkal, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, el-
lenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete 
a Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 2011. évi Közbeszerzési Terve tárgyában meg-
hozta az alábbi határozatát:  
 
       88/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete Kerepes Nagyközség Önkormány-
zatának 2011. évi Közbeszerzési Tervét elfo-
gadja.   

 
Határidő: 2011. május 16. 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva mb. jegyző 

 
 

19. napirendi pont tárgya: Kerepes, Szőlő u. 5. szám alatti, önkormányzati tulajdon-
ban lévő ingatlanok ügye (írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Ez nagyon ránk égett, mert ott is nem teljesen tisztázott 
körülmények alapján a volt bádogos házból bérlakásokat épített az önkormányzat, a bérla-
kások sokkal többe kerülnek, mint amit hoznak, szociális lakásokként kezelték, ez sem volt 
tisztázva jogilag, ezeknek a lakásoknak a fenntartása egyértelműen csőd. Itt van velünk a 
hivatal jogi képviselője, Mezei Julianna, akit kérek, néhány szóban mondja el mire készü-
lünk most jogilag.  
 
Mezei Julianna: Ezek a lakások jelenleg nem szociális alapon bérbe vannak adva, lega-
lábbis a szerződés nem így szól. Ezekkel a lakásokkal valamit kezdeni kellene, azt javas-
lom, hogy először becsültessük fel a lakásokat, meg kellene nézni mennyit érnek, milyen 
állapotban vannak. A lakókkal szemben is lépni kellene attól függően, kinek van hátraléka 
és kinek nincs. Jelenleg a lakók közül négynek van bérleti díj tartozása, kimentek az ügy-
védi felszólítások, amelyre egy lakó teljesen kifizette hátralékát, másik négy nem. Ebből 
kettőnek nagy összegű hátraléka van, ráadásul olyan szociális helyzetben vannak, hogy 
esélyük sincs arra, hogy esetleg ha az önkormányzat felajánlaná vételre, ezeket a lakásokat 
megvegyék. Őket teljesen külön kell kezelni. Fizetési meghagyással meg kell próbálni be-
hajtani a bérleti díj hátralékokat. A kettő közül az egyiknek van is egy fél magántulajdona, 
tehát elvileg van valamennyi fedezet arra, hogy az elmaradt több mint egymilliós bérleti díj 
hátralék bejöjjön. Ezt követően, miután a lakásokat felmértük, végig kellene gondolni azt a 
képviselő-testületnek, hogy mi a cél a lakásokkal, esetlegesen lehetne ezeket a lakásokat 
értékesíteni. Az értékesítés két módon történhet, vagy úgy, hogy a hátralékosoknak fel-
mondunk, kiürítjük a lakásokat és üres, beköltözhető állapotban értékesítjük, vagy pedig 
lehet lakottan is a bérlővel együtt. Ehhez mindenféleképpen értékbecslés kell, megfelelő 
állapotfelmérés, hiszen a lakások forgalmi értékét ez alapján lehet megállapítani. Ezeket a 
lépéseket javaslom, a behajtás végett jogi lépések, és utána, ha ez ilyen nagy teher az ön-
kormányzatnak, akkor az értékesítésben is dönteni kell.  
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Franka Pál Tibor  polgármester: Láthatják, Keresztiné, akinek van ingatlana 500 m-re, 
csak a férjével nem jól éltek, egymillióval tartozik és nem fizet, a többi sem akar. Ez tart-
hatatlan állapot. Abban is benne vagyok, hogy az elmaradt lakbér miatt kilakoltatást fo-
gunk eszközölni azoknál, akiknél mást nem lehet, de ez így tovább nem mehet. Nagyon 
sok ember fizeti becsületesen a tartozásait, itt pedig emberek elvannak, és röhögnek a mar-
kukba.  
 
Farkas Zsuzsa képviselő: Én azt nem értem, hogy lehet egymillió a tartozása, hogy gyűlt 
össze? Mióta nem fizet? 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Évek óta, de ebbe közüzemi díj is benne van. Aki egye-
tért a lakások becslésével és a jogi lépésekkel, amelyekről szó esett, kérem kézfeltartással 
jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Ön-
kormányzat képviselő-testülete a Kerepes, Szőlő u. 5. szám alatti, önkormányzati tulajdon-
ban lévő ingatlanok ügye tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       89/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete úgy dönt, hogy a 2144 Kerepes, 
Szőlő utca 5. szám alatti, Kerepes Nagyközség 
Önkormányzata tulajdonában álló 7 db bérla-
kás értékbecslését elkészítteti.  
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete felkéri a polgármestert, hogy e cél-
ból 3 árajánlatot kérjen be, és felhatalmazza, 
hogy a legalacsonyabb árajánlatot benyújtó in-
gatlan értékbecslő céggel az értékbecslés elké-
szítésére vonatkozó szerződést kösse meg. 

 

Határidő: 2011. május 20. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 

Dr. Vaszil László képviselő: Lenne egy javaslatom, ha és amennyiben úgy dönt a testület, 
hogy az értékesítés irányába mozdulunk, arra kérném a testületet, vizsgálja meg annak a 
lehetőségét, hogy a piaci árnál valamelyest kedvezményesebben, itteni dolgozónak ajánl-
juk fel, akire szükség van, hogy itt tudjuk tartani. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Ez jó ötlet, támogatni fogjuk. 
 
20. napirendi pont tárgya: Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságba tag választása 
(írásban csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
  
Franka Pál Tibor  polgármester: Örömmel üdvözöltük a Szilasligeti Teleház Egyesület 
tagját sorainkban, reméljük tudunk együtt dolgozni. Miután már hosszabb ideje itt van, 
gondoltuk hátha állandósul, felkérjük, legyen a bizottság tagja.  
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Kóbor Tamás képviselő: Mint a bizottság elnöke örömmel üdvözlöm a hölgyet köztünk.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki a választással egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 
12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormány-
zat képviselő-testülete az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottságba tag választása tárgyában 
meghozta az alábbi határozatát:  
 
       90/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete az Oktatási, Kulturális és Sport Bi-
zottság tagjának választja Pap Anikó 2145 Ke-
repes, Mártírok útja 50. szám alatti lakos kép-
viselőt. 

 
Határidő: 2011. május 12. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 

21. napirendi pont tárgya: Gáz és villamos energia szabadpiaci vásárlása (írásban 
csatolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Megkeresett engem Kistarcsa és Nagytarcsa polgármes-
tere, megnézzük a piacot mert sokkal jobbak a lehetőségeink, ezért konzorciumot hozunk 
létre, és akkor a villamos energia és gázfogyasztásunk akár 5-10%-os megtakarítást tud 
produkálni. Gondoljanak bele, a közvilágítás havonta egymillió kettőszázezerbe kerül. 
Éves szinten másfél millió a megtakarítás, tehát már van értelme. Ehhez kérnék felhatal-
mazást. 
 
Mácsai-Krizsán Marianna képviselő: A bizottság tárgyalta és felhatalmazza a polgármes-
tert, hogy járjon el és minél kedvezőbb feltételeket érjen el.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki a felhatalmazással egyetért, kérem kézfeltartással 
jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Ön-
kormányzat képviselő-testülete a gáz és villamos energia szabadpiaci vásárlása tárgyában 
meghozta az alábbi határozatát:  
 
 
       91/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete felhatalmazza a polgár-
mestert, hogy kezdjen tárgyalásokat a szom-
szédos településekkel konzorcium létrehozásá-
ban a gáz és villamos energia szabadpiacon 
történő vásárlása érdekében. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
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22. napirendi pont tárgya: Szociális nyári gyermekétkeztetés lehetősége (írásban csa-
tolva)  
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
  
Franka Pál Tibor  polgármester: Sajnos van egy kis probléma a szociális alapú gyermek-
étkeztetéssel, idáig igényeltük, megkaptuk és konzervek formájában adtuk oda a rászoruló 
gyermekeknek. Az új kormánnyal új helyzet állt elő, nem adják, csak akkor, ha az 50%-át 
mi fizetjük. Azt gondolom, a konzerv nem egy olyan étel, amivel még a kisebbség is elé-
gedett lenne. Azt gondolom, ahogy látják az összegeket, hogy ez nekünk nem éri meg, eny-
nyi pénzt adjunk ki konzervért. Ezért azt javaslom, hogy 2011 évben önerő hiányában nem 
indulunk a szociális gyermekétkeztetésben. Aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással jelez-
ze. 11 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és 1 tartózkodás mellett Kerepes Nagyközség 
Önkormányzat képviselő-testülete a szociális nyári gyermekétkeztetés lehetősége tárgyá-
ban meghozta az alábbi határozatát:  
 
       92/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képvise-
lő-testülete alapos mérlegelés után úgy dönt, 
hogy 2011. évben a szociális nyári gyermekét-
keztetés programban önerő hiányában nem in-
dul. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 
 

Egyebek: 23. napirendi pont tárgya: Polgármesteri Hivatal épületének homlokzatán 
elhelyezendő zászlók   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
   
Franka Pál Tibor  polgármester: Egyebekben kérte Vaszil doktor a zászlók ügyét tárgyal-
ni.  
 
dr. Vaszil László képviselő: A minap jártam errefelé és láttam, hogy az önkormányzat 
homlokzatán ott van a magyar zászló, ahogy kell és ott van mellette az Árpád-sávos zászló, 
ami szintén odavaló. De az jutott eszembe, hogy mennyivel szebb lenne, ha nem csak az 
Árpád-sávos zászló lenne ott, hanem ha úgy tekintenénk erre a homlokzatra, hogy a törté-
nelmünknek azokat a szakaszait emelnénk ki, amelyekre büszkék vagyunk, büszkék lehe-
tünk. Így elindulhatnánk az Árpád-sávos zászlóval az Árpád-házi királyokra emlékeznénk, 
az 1848-as zászló, amit én mindig hiányolok minden ilyen helyről, az 1956-os zászló, a 
lyukas zászló, és be lehetne fejezni a mostani állami zászlóval, illetve egy Kerepes zászló-
val. Nem olyan borzasztó nagy költség, és arra szeretném kérni képviselő-társaimat, ha van 
rá lehetőségük, akkor adjuk össze erre a pénzt.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Köszönöm, a következőről van szó, az Árpád-sávos zász-
lóval kezdenénk, utána jön a 48-as csata zászló, ezt követően az 56-os kivágott lyukas ma-
gyar zászló, jönne a mai magyar zászló és a Kerepes zászló, ezek kerülnének elhelyezésre 
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a Polgármesteri Hivatal homlokzatán. Egy alapzászló megvétele kb. hatezer forintba kerül-
ne, öt zászlónál harmincezer forintba kerülne és vagyunk 12-en. Aki egyetért vele, hogy ez 
így megvalósuljon. 
 
Farkas Zsuzsa képviselő: Ezt minden intézményhez? 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Nem csak a hivatalnál. Plusz a tartó. 
 
Palotai László képviselő: Kellene több, ha mondjuk testvérvárosi zászlót kell kitenni.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki egyetért ezeknek a zászlóknak az elhelyezésével, és 
hajlandó négyezer forinttal támogatni a megvételüket, kérem kézfeltartással jelezze. 12 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat 
képviselő-testülete a polgármesteri hivatal épületének homlokzatán elhelyezendő zászlók 
tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
     102/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
egyhangúlag megszavazta és egyéni felajánlással támogatja 
dr. Vaszil László képviselő előterjesztését, hogy Kerepes 
Nagyközség Polgármesteri Hivatalának épületén   

• Árpád sávos zászló, 
• 1848-as Csata zászló, 
• 1956-os lyukas zászló, 
• Nemzeti zászló és 
• Kerepes Nagyközség zászlója kihelyezésre kerüljön. 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete fel-
kéri a Polgármestert, hogy a zászlók megvásárlásáról és kihe-
lyezéséről gondoskodjon. 
 
Határidő: 2011. június 30. 
Felelős: Franka Pál Tibor polgármester 

 
Egyebek: 24. napirendi pont tárgya: Palotai László képviselői tiszteletdíjának felaján-
lása   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Palotai László képviselő: Kérem a testületet, hogy járuljon hozzá, hogy az áprilisi tiszte-
letdíjamat számfejtés nélkül a kft kapná meg, a Szőlő sor útjavítására illetve útépítésénél 
útalap készítésére, apró zúzott kő odaszállítására használná fel.    
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Aki egyetért, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen sza-
vazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képvise-
lő-testülete a Palotai László képviselői tiszteletdíjának felajánlása tárgyában meghozta az 
alábbi határozatát:  
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     103/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
    

Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete el-
fogadja Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselőjének, 
Palotai Lászlónak az április havi képviselői tiszteletdíjának 
járulékokkal együtt bruttó 84.141.- Ft felajánlását a Kerepesi 
Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. javára a Szőlő 
utcai út megépítéséhez. 
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete fel-
kéri Kerepes Nagyközség Önkormányzatának Jegyzőjét, 
hogy a költségvetési rendelethez szükséges módosításokat a 
soron következő előirányzat módosításakor végezze el, vala-
mint a Kerepesi Községszolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 
átadott pénzeszközök költségvetési sorát 106.859.- Ft-al 
emelje meg, a képviselői tiszteletdíj összege sort 84.141.- Ft-
al csökkentse, a munkáltató által fizetendő járulék előirányza-
tát 22.718.- Ft-al csökkentse. 
 
Határidő: 2011. május 31. 
Felelős: Bondorné Kisbenedek Éva jegyző 

 
Franka Pál Tibor  polgármester: Azt szeretném javasolni, hogy a zászlók ügyét az új bi-
zottsági tagunk vállalja fel.  
 
25. napirendi pont tárgya: Beszámoló a szemétszállítás tapasztalatairól   
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Pál Tibor polgármester 
 
Franka Pál Tibor polgármester: Kérem igazgató urat néhány szóban számoljon be az ed-
digi tapasztalatokról.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Szeretettel üdvözlöm a testületi tagokat, és a megjelen-
teket. Az elmúlt egy hónap tapasztalatai alapján azt tudom mondani, hogy a hulladékszállí-
tás Kerepesen zökkenőmentesen történik. Az elején megküzdöttük azért, hogy minden em-
berhez eljusson az az információ, hogy csak emblémás zsákokban lehet kihelyezni a hulla-
dékot. Az elmúlt héten már nem volt egy ingatlan sem, ahol ne emblémás zsákban helyez-
ték volna ki a hulladékot. Számottevő illegális hulladék lerakásról nem érkezett még jelen-
tés, viszont a szelektíveknél mind a nem oda való, mind a szelektív hulladék lerakása nőtt. 
Sikerült elérni a Zöld Híddal, hogy egy papíros konténert kicseréltek műanyagos konténer-
re. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Igen, sajnos az a helyzet, hogy a papírt és az üvegeket 
azonnal elviszik.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Arról is beszéltünk velük, ha még ez sem elég, akkor a 
járatokat is tudják sűríteni, most kétszer viszik el egy héten. A nem a szelektívekhez való 
hulladéknak a mennyisége változó. Eleinte sokkal több volt, mostanra normalizálódott a 
helyzet. Többi településhez, vagy akár budapesti kerülethez képes jó a helyzet, kb. 2-3 órát 
tölt el egy közmunkás naponta, hogy az összes szelektív szigetet rendbe tegye, minden nap 
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ki kell küldeni oda embereket, összeszedni a szemetet. Ahhoz, hogy megfékezzük az ille-
gális hulladék lerakást, több lépést kell tenni. Felmerült ötletként, hogy kamerákat kellene 
kihelyezni ezekre a helyekre. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Egy kamera 3-400 ezer forint, ami leolvasná a rendszá-
mot is.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Igen, és utána ki az, aki végignézi amit felvett a kame-
ra, és utána eljár, ez óriási költségeket okoz. Azt a javaslatot tenném, hogy folytassuk még 
így. A díjbeszedésnél tapasztaljuk, hogy miután az emberek megkapták a megfelelő infor-
mációt, megemésztették, sokkal együttműködőbbekké válnak. Az elején, amikor elindult a 
díjbeszedés, volt 1-2 olyan hely, ahol nekitámadtak a díjbeszedő hölgyeknek, ezen a héten 
már sokkal együttműködőbbek a lakosok. Azt tapasztaltuk, ha előre kiértesítjük őket, hogy 
mikor megy oda a díjbeszedő, akkor készséggel átadják az összeget. Sokkal lassabban ha-
lad a díjbeszedés, mint ahogy terveztük, ez főleg azért van, mert az elején sokat kellett ma-
gyarázni. Előre csináltunk egy matematikai számítást, hány percet kellene eltöltenie egy 
háznál, ez a modell teljesen összedőlt. Van, ahol sokkal több időt kell eltöltenie, elmondani 
mindent, de ez kezd most már visszaszorulni, tudnak sokkal gyorsabban haladni. Amikor 
készült a beszámoló, addig az időpontig a kiállított számlák egyharmadát sikerült beszedni. 
Úgy tervezzük, hogy e hónap végére a 90%-a meglesz. Azon ingatlantulajdonosoknak, 
akik nem Kerepesen laknak, csekket küldtünk ki, ezek is folyamatosan elkezdtek befolyni. 
Több olyan megkeresés volt, hogy miért kell neki fizetni, amikor szinte soha nem jár itt, 
válasz mindig az volt, hogy a rendelet alapján kell fizetnie. Ha méltányosságot szeretne, 
vagy valami mást, jeleznie kell az önkormányzatnál. A hulladékszállító autó jól működik, 
eddig semmilyen problémánk nem volt vele, a dolgozók nagyon jó ütemben, gyorsan és 
felelősségteljesen hajtják végre, mind akik a hulladékot szedik, mind pedig az adminisztrá-
ciót végzők. Hétfőn és szerdán van ügyfélfogadás. Volt idő, amikor sorban álltak az ügyfe-
lek, ma már nem ez a jellemző. A legtöbbjük nem befizetésre vagy vásárlásra várt, hanem 
mert szeretett volna információt kapni. A Zöld Híd megérkező számlái kicsit megnehezí-
tették a helyzetet, de már ezen is túl vagyunk. Óriási értetlenkedés volt a lakosság körében, 
mi ez a két számla, mert szinte egyszerre értünk oda mi is. A zsákokkal kapcsolatban ve-
gyesek a visszajelzések, van aki szerint a zsákos rendszer nagyon jó, sokkal olcsóbb, van 
aki szerint sokkal drágább. Úgy gondolom, azok vannak többen, akiknek olcsóbb lett a 
szemétszállítás. A zsák minőségével kapcsolatban nagyon sok a bejelentés, úgy próbáltuk 
meg orvosolni, hogy elmondtuk az embereknek, hogy a zsákok teherbíró képességét kell 
figyelembe venni, meghatározott kilót tegyenek bele, mert ha többet, akkor sajnos el fog 
szakadni. A következő zsákszállítmány karnyújtásnyira van, a nagy zsák színe meg fog 
változni, szürkés fekete lesz, a kis zsák vastagsága a duplája lesz. Az volt a gyártó gondja, 
hogy a régi vastagsággal nem tudta a bezárható zsákokat legyártani, de már a vastagabb, 
zárható zsákok fognak megérkezni.  
 
Kovács Antal képviselő: Nekem egy problémám lenne, hogy a 110 literes zsák nem 110 
literes, hanem csak 80 literes, viszont az eladás úgy szól, hogy 110 literes zsák.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Úgy próbáltuk megfogalmazni az egészet, és a rende-
letben is megjelenik, hogy hány kg fél bele. 105 literes névtartalmú, 13 kg teherbírású a 
zsák. Nagyon sokat számolgattunk vele, több prospektus van, ami ezeket a zsákméreteket 
erre a literre kalibrálja. Ugyanígy van a 40 literesnél is. Ezeket meg is mutattuk az embe-
reknek, meg is töltöttük, megnéztük mennyi fér bele. Az biztos, hogy legtöbben úgy jöttek 
reklamálni, hogy a 110 literes kukájában 2/3-ig van. Ha valaki leméri a 110 literes kukáját, 
az kb. 160 literre jön ki. Természetesen voltak olyanok, akik ezzel is megpróbáltak vissza-
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élni. Termény tárolására alkalmas szövetzsákot tesznek bele a 110 literes zsákba, megrak-
ják 50-60 kg-ra és a két hozzászokott ember alig tudja felemelni.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Mit tesznek bele? Sittet? 
 
Varga László ügyvezető igazgató: Volt 1-2 eset, sajnos nem tudunk vele mit kezdeni. Az 
eddigi adatok alapján a zsák eladási árában foglaltatott lerakási díjjal tudjuk fedezni a lera-
kási díj aktuális költségét.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Arról van szó, hogy literről beszélünk, de súlyt vesznek 
be és hamuval, sittel megtöltik, amiért mi 19.000.-Ft-ot fizetünk tonnánként, azért gondol-
kodhatna az, aki ezt megteszi. Ez nagy luxus, mert a szemét nincs olyan nehéz, mint a sitt.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Még egy fontos adat, tavaly hasonló időszakban beszál-
lított hulladék mennyiséghez képest 65%-on vagyunk, tehát ennyivel kevesebb, amit most 
beszállítunk, viszont a szelektív gyűjtők még nem voltak tavaly. Ez a szelektív gyűjtésnek 
az eredménye, nem pedig az, hogy a határban rakják le a hulladékot. Továbbra is kérjük, 
hogy aki határban lerakott hulladékot lát, jelezze.  
 
Palotai László képviselő: Ehhez tudnám azt mondani, hogy az elején több ismerősöm 
morgott, de most már kevesebbet kell fizetnie, az eddig a kukába tett pet palackot már a 
gyűjtőbe viszi. Viszont az emberi butaság mennyire párt és rendszer független: láttam, 
hogy a szürke Kerepes feliratú zsákot kidobták az utca szélére, mellette meg ott volt a sár-
ga zsák.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Azt kell megérteni, hogy fizetni kell 700.-Ft-ot, mert el-
megy az autó, összeszedi a szemetet, adminisztrációt, embereket, olajat, biztosítást fize-
tünk belőle, utána pedig annyit fizet, amennyi szemetet kitesz a zsákban. Ennél igazságo-
sabban nem tudjuk megoldani. 
 
dr. Vaszil László képviselő: A díjbeszedéshez kapcsolódóan lenne egy kérdésem, látszik-e 
már, hogy a tervezetthez képest hogyan alakul a be nem szedhető 700.-Ft?  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Még legalább 2 hónap. 
 
Kovács Antal képviselő: A saját tapasztalataimat mondanám, mióta zsákos rendszer van, 
kb. ugyanannyi, mint amikor a Zöld Hídnak fizettem. A zsákos rendszernek végül is a lé-
nyege, hogy akik nagyon keveset termelnek, azok ne fizessenek ugyanannyit. Tudomásul 
vettem, hogy nekem havi 2.400.-Ft körül van a szemétdíjam, ennyit termelek.  
 
Kiss Károly alpolgármester: A műszaki vizsga rendben van-e a kukás autón, mert most jár 
le május elején. 
 
Varga László ügyvezető igazgató: Pontos dátumot nem tudok, utána fogok nézni.  
 
Kiss Károly alpolgármester: Annyival szeretném kiegészíteni, hogy a héten tizedikén a 
lakosságnak szerveztünk két turnusban is a Zöld Hídhoz üzemlátogatást, Farkas Zsuzsa 
képviselő asszony segítségével. Mindkét esetben a busz tele volt, nagy volt az érdeklődés 
és mindenki elégedetten távozott, és örült, hogy eljött erre a látogatásra.  
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Farkas Zsuzsa képviselő: A zsákkal kapcsolatban, bementem egy boltba, akartam venni 
10 db-ot, hat db volt összesen. Széphegyen sajnos nem lehet zsákot venni, a kukás autón 
nem tudom lehet-e venni, ezt szerintem jobban kellene kezelni. A másik a felszólítással 
kapcsolatos. Sok embernek azért nem tetszett ez, mert az első szállításnál voltak, akik va-
lamilyen oknál fogva nem tudták zsákba kirakni, nem vittétek el a szemetet, viszont kaptak 
egy felszólítást. Gyakorlatilag nem történt meg a szolgáltatás, ezért fel voltak háborodva a 
lakók, mert nem az volt, hogy elvittétek a szemetet és utána kaptak felszólítást, hogy 
egyébként nem viszitek el, ha nem rakja zsákba, hanem annak ellenére kapták ezt a levelet 
– ami nem volt egy kedves levél. A másik, ezt is lakó jelezte, hogy árulják a nagy zsákot 
300.-Ft-ért, ezt sem értem. Érdekesség, voltunk a Zöld Hídban, mindig tanulok újat, ott 
mondták, hogy a sörös dobozok, illetve a tejes, üdítős dobozokat be lehet dobni a műanya-
gos gyűjtőbe, mert kézzel válogatják, és ez értékes.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Hol volt a 300.-Ft-os fekete zsák árulás?           
 
Farkas Zsuzsa képviselő: Konkrétan a Lázár Vilmos utcában egy lakó, a nevét nem tu-
dom, csak azét aki mondta.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Erre azt tudom mondani, ha a sárga zsákot árulja, az 
még egy korábbi vásárlásból származhat. Ha a fekete zsákot az más. Lehet, hogy teljesen 
törvényesen jutott hozzá.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Nézzük meg.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Azért tudom, mert a mi családunkban is van még sok 
ilyen zsák a korábbi időszakból.  
 
Farkas Zsuzsa képviselő: De miért kht van ráírva?    
 
Varga László ügyvezető igazgató: Azért, hogy költséget spóroljunk. Egy új nyomat készí-
tése több százezer forintba kerül, ezért a régit használjuk, ami megvan a gyártónak. A tele-
fonszám is megegyezik. A boltokkal kapcsolatos kérdés: felkerestünk minden bolti egysé-
get és felajánlottuk, hogy egységesen tudják árulni. Azt nem tudjuk erőltetni, hogy valaki 
árulja, vagy ne. Az elmúlt időszakban kettő bolt visszamondta, joguk van ezt megtenni. Ha 
van olyan terület, ahol nem lehet kapni, azzal megint nem tudok mit kezdeni, mert egy 
standot nem tudok felállítani csak ezért. Éppen a mai nap beszéltük ezt a díjbeszedőkkel, 
ha olyan lakosokkal találkoznak, akiknek tényleg nagyon nehéz bárhova elmenni, boltba, 
mert idősek és nagyon nehezen tudnak járni, azoknak a nevét címét írják fel, jelezzék és ki 
fogunk jelölni egy időpontot, amikor körbevisszük a kisautónkkal. A hulladékszállító autón 
két ok miatt nem áruljuk. Az egyik, hogy ha a dolgozók azzal foglalkoznak, hogy áruljuk a 
zsákokat, nem végeznének a munkájukkal, a másik, hogy óriási visszaélésekre adhatna ez 
lehetőséget, ha nem tudnánk ellenőrizni azt, hogy miért van ott zsák. Ha már most az van, 
hogy azt mondják illegálisan árulnak valahol zsákot, képzeljék el mi lenne, ha ott azt látná 
egy harmadik, hogy a dolgozó ad el zsákot. Vég nélkül jönnének a bejelentések.  
 
Nagy Anna képviselő: Mikor lesz lomtalanítás Kerepesen?   
 
Varga László ügyvezető igazgató: Polgármester úrral is sokat beszéltük, a lomtalanítást a 
zsákok eladási árából kell kikalkulálnunk. Valamikor az ősz folyamán sort fogunk keríteni 
rá.  
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Nagy Anna képviselő: Ebben az évben lesz? 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Minden évben volt eddig.   
 
Varga László ügyvezető igazgató: Erre konkrét adatokat akkor tudunk adni, ha eltelt 1-2 
hónap. Még egy érdekes adat, amikor terveztük a zsákok árusítását, arra gondoltunk a kicsi 
zsákok fognak jobba fogyni, mert az fajlagosan olcsóbb, de egyformán megy mindkettő.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Még egy dolgot mondjunk a zöld ügyről, nekem nagyon 
szimpatikus, hogy akár 2-3-szor is lehetne egy évben, ha erre egy konstrukciót ki tudnánk 
találni, levágott füvet zsákba teszik és elvinnénk, nem azonnal, de azt úgysem szedi szét 
senki. Egy hétig lehetne kitenni, és összegyűjtjük, mert ezt olcsóbban veszi be a bánya, és 
akkor a füvet nem kellene beletenni a drágább szemetes zsákba. Mert az már nem megy, 
hogy a hivatal fizesse azt, ha valaki levágja a füvet.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Egy olyan tervet dédelgetünk, hogy készíttetnénk egy 
másik típusú zsákot, átlátszó lenne, a zöld hulladék miatt jobb is, mert annak 45%-a a lera-
kási díja, mint a szilárd hulladéknak. Elméletileg arra is meg lenne a lehetőség, hogy sű-
rűbben, következő évtől, ahogy a zöld hulladék megjelenik, április végétől, május elejétől 
kezdve akár hetente lehetne egy-egy körzetbe elvinni.  
 
Palotai László képviselő: Ki kellene alakítani helyeket önkormányzati területen ahova a 
lakosság elvihetné a zöld hulladékot, egy kupacba letenné, komposztálni lehetne. De ezt 
majd településfejlesztésin megbeszélhetjük.  
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Az a baj ezzel, hogy kijelölöm komposztnak és úgy já-
runk vele, mint a szelektív szigetekkel, ágytól kezdve mindent kihordanak oda.  
 
Palotai László képviselő: Engem megkerestek többen, jeleztem is Varga úrnak, hogy kifi-
zetnék a 120 literes kuka ürítési díját, úgy mint most a társas háznál, erre lehetőséget kelle-
ne teremteni, a rendszerbe bele lehetne tenni.  
 
Varga László ügyvezető igazgató: Biztosan emlékszik Ön is képviselő úr, hogy amikor 
előkészítettük a rendelet javaslatokat, akkor beszéltünk matricás, vonalkódos lehetőségek-
ről. Elméletileg mindenre van lehetőségük. A gyakorlati kivitelezést kell megnézni mind a 
gyűjtés során, mind a hulladék azonosítása során, mind pedig az adminisztráció során. 
Nem vagyok semmi jónak a lefújója, mielőtt még megszületik, miután erről egyszer már 
beszéltünk, többször is, azt kérném tisztelettel, hogy hadd dolgozzunk azon, ami van, ezt 
valahogy járassuk be. A következő lépés az, hogy az összes társasházat fel kell keresni, 
visszamenőlegesen lerendezni a dolgokat, komoly feladat az összessel megkötni a szerző-
dést, a lakókat újra informálni, hogy milyen lehetőségük van. Ha lehet nézzük meg ezt va-
lamikor egy hónap múlva.  
 
Palotai László képviselő: Többekben felmerülhet és többen is kérdezték már tőlem, hogy 
ez a hulladékszállító jármű nem egy új jármű, ugyanakkor a megállapodásban egy új ön-
tömörítő hulladékszállító jármű van, ezt mikor fogjuk kapni? Ez most egy átmeneti dolog? 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Átmeneti igen, nyugodjon meg, de képviselőként is töb-
bet kellene dolgozni, nem csak kérdezni. Jelen pillanatban van autónk, ingyen autónk, en-
nek kell örülni.  
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Palotai László képviselő: Nem bántásként mondtam, de akkor ez azt jelenti, hogy a ké-
sőbbiekben lesz új autónk. Elküldtél egy levelet Gémesi úrnak, válaszolt? 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Nem válaszolt. 
      
Palotai László képviselő: Meg kell jelentetni a helyi újságban, hogy Gémesi úr nem vála-
szolt. 
 
Franka Pál Tibor  polgármester: Igen, de egy autót adtak. 
 
Palotai László képviselő: Igen, de ezt a többi település jóváhagyta 2003-ban, 2004-ben.  
  
Franka Pál Tibor  polgármester: Visszatérve a napirendi pontunkhoz, aki egyetért a be-
számoló elfogadásával azzal a feltétellel, hogy egy hónap múlva újat kapunk a pontos ada-
tokkal, kérem kézfeltartással jelezze. 12 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nél-
kül Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testület a beszámoló a szemétszállítás 
tapasztalatairól tárgyában meghozta az alábbi határozatát:  
 
       81/2011.(V.12.)Kt. határozat: 
 

Kerepes Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a Kerepesi Községszolgál-
tató Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető 
igazgatójának a szemétszállítás tapasztalatairól 
szóló beszámolóját elfogadja azzal a feltétellel, 
hogy a soron következő testületi ülésre pontos 
adatokkal új beszámoló készüljön. 
 
Határidő: soron következő testületi ülés 
Felelős: Varga László ügyvezető igazgató 

 
 
Franka Pál Tibor polgármester megköszöni a részvételt, az ülést 17.15 órakor bezárja és 
zárt ülést rendel el. 
 
 

K. m. f. 
 
 

Franka Pál Tibor    Bondorné Kisbenedek Éva 
     polgármester              mb. jegyző 
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